
 
Respostes a la ciutadania del PSC al Ple de 17-9-2014 
 
 
María Jesús Sinfreu 
 
Per què no s’ha tingut en compte el nombrós col·lectiu d’aturats del 
sector de la construcció d’Esplugues a l’hora d’executar les obres de 
reforma del carrer Molí? No es podia haver imposat a l’empresa 
adjudicatària del projecte la condició de contractar aturats d’Esplugues? 
 
El senyor Giner: 
 
“Bé, la normativa en aquest sentit és clara: no es pot, perquè seria contrari a la 
llei. Podria inclús donar-se la paradoxa que per contractar una empresa que 
vingués –que pot presentar-se una empresa de qualsevol lloc de Catalunya o 
de la resta de l’Estat a fer una obra a Esplugues– i que ja tingués una plantilla, i 
hagués d’acomiadar la plantilla per contractar aturats de la ciutat. Això és un 
contrasentit. Per tant, també hi ha directives europees que ho deixen molt clar, 
en el sentit que no poden haver-hi clàusules que vagin a més a més contra la 
llibertat d’empresa. 
 
Respecte de les clàusules socials, sí, seria per exemple una clàusula social el 
fet que una empresa tingués contractats discapacitats per damunt del límit que 
marca la llei, i això es podria valorar, però en el cas dels aturats no és així, ni 
pot circumscriure’s aquesta contractació a què siguin de la localitat.” 
 
La senyora alcaldessa: 
 
“Doncs, passem a la formulació de preguntes oralment i, per tant, doncs, 
finalitzada ja la part dels punts del ple, ara és el moment d’establir aquest torn 
de precs i preguntes, començant per aquelles associacions de veïns que 
desitgin fer-ho en nom del president o presidenta.  
 
Com que no és el cas, passem a l’última part, i, per tant, llegeixo el ROM: «El 
president o presidenta del ple autoritza la formulació d’intervencions orals per 
part de les persones assistents a la sessió, amb una durada màxima de trenta 
minuts, i es podrà formular un màxim de dues intervencions per persona, i cada 
intervenció tindrà una durada màxima d’un minut.» Molt bé. Només m’havia 
demanat la paraula la senyora Neus Oró, i pensava que marxàvem molt ràpid 
avui, però veig que no. No, senyora Oró, que encara han demanat, al final, 
aquí, a la primera filera. Hem de prendre nota.  
 
Ha demanat la senyora Laura de Lucas, Julio Roldán, Laura Benito, Diego 
Martínez, María Cejas, i la senyora Neus Oró, que ja li agrada... Vol intervenir 
ara? Tenim aquestes sis persones, si vol intervenir ara, doncs, sap que té un 
màxim d’un minut per a cada pregunta. (Veu de fons.) Ja ho sé, jo li recordo. 
Molt bé.” 
 
 



La senyora Oró: 
 
“... que jo espero de vostès. A vostès els escullen una gent, i s’han de parlar de 
vostè, aquí baix del que vulguin, però de vostè, si us plau, eh? És un petit 
detall. Perdó, ha sigut un dels «impronts» meus que tinc. Primer de tot, 
benvinguts als que ens hem guardant Esplugues. Hem de dir que a Esplugues 
aquest any hi ha hagut molta gent, marxaven pel matí però tornaven per la 
tarda, i totes les terrasses estaven plenes. Bé, sempre ha estat un goig per mi 
estar l’agost aquí, a Esplugues, i així ha sigut.  
 
Continuemos, siguiente. Vaig tenir un petit ensurt, i vaig haver de demanar la 
concurrència de la guàrdia... d’Esplugues, ara no em surt, la d’això, perdonin. I 
agradablement el dilluns, de part de l’ajuntament, i concretament de part de 
l’alcaldessa i de la regidora de la gent gran, em van trucar per veure com em 
trobava, i tal i qual. Agraïda, és un detall que agraeixo. I sobretot perquè hi ha 
pobles molt petits on quan va gent nova els reuneixen cada ix temps i els diuen 
com és aquell poble, què hi ha d’interessant i tal i qual. Jo no sé si aquí, a 
Esplugues, també es fa. Gent que es posa al cens, diguéssim, estan censats 
allí, reuneixen a la gent, per exemple cinc, deu persones, i els diuen què és el 
més important d’aquí, i tal i qual. Aquella gent se sent molt integrada al poble, i 
a més, clar, els donen uns paràmetres de conducta, què és el que agrada al 
poble i què és el que no agrada tant al poble. I amb la qual cosa, están 
advertido de primera mano. No sé si aquí es fa o no, potser aquest és un 
protocol que hi ha, i també porta tots els altres. No sé si es fa això amb la gent 
nova que ve aquí a empadronar-se. També seria interessant això. Molt agraïda. 
Continuamos, siguiente. Vaig anar l’altre dia per una qüestió personal a Vila 
Pepita. Vila Pepita, un magnífic edifici fatalment construït o remodelat 
actualment, el parquet es mou constantment, tremend, però em va cridar 
l’atenció una cosa: aquells portalons magnífics a les finestres i a les portes de 
sortida de fora estaven tancats. Un edifici on cada dia toca el sol, per què estan 
els llums encesos? Quan ens costa? Sóc ecologista i no puc evitar-ho, i em fixo 
en aquestes tonteries, però sóc així. Quan ens costa il·luminar tot allò? A més, 
hi havia dependències on no hi havia ningú i estaven encesos els llums. Allà, 
on vaig haver d’esperar, a la sala on segurament a la casa era el menjador, hi 
havia una quantitat de llums encesos menys una que estava fossa, que era 
l’única que estava apagada, evidentment. Si us plau, els edificis que estan 
oberts no els fem madrigueres, i perdó per tot això, amb tota l’estima que tinc 
pels animals que necessiten això.  
 
També vull parlar del ple dels taxistes famós, que encara que no vaig estar 
aquí el vaig patir. Poques vegades m’he sentit tan a disgust en aquest plenari 
com aquell dia, amb l’actuació de la gent. I a mi normalment, davant de 
situacions alegres, i no tan alegres, sempre em ve al cap una melodia. No sé si 
se’n recordaran, però als anys noranta hi va haver un grup que es deia 
Presuntos Implicados, que cantaven «Cuanto hemos cambiado» o «Cómo 
hemos cambiado». Quina diferencia d’aquell ple al qual el senyor Salazar va 
pràcticament empènyer la gent a que sortíssim rere dels # (1:28:22) a treure-li 
una càmera de fotos. Quina diferència dels plens del Caufec, on a les dotze 
venien els Mossos d’Esquadra i ens treien a braços o com ens podien treure. 
Quina diferència, sincerament. Tots em van decebre moltíssim, tots els 



regidors, els vint-i-un. Ho sento. En aquell moment jo hagués agafat i hagués 
marxat ja del plenari. Jo em vaig traslladar tres vegades de lloc perquè no 
aguantava el que estaven dient i el que estaven fent aquella gent. Considero 
que l’educació aquí també l’hem d’utilitzar.” 
 
La senyora alcaldessa: 
 
“Senyora Neus, li queda poquet, oi?” 
 
 
La senyora Oró: 
 
“Sí, ja hem acabat. Solament això, com que vaig considerar que van fer un 
linxament al senyor Pons, considero que no és així. I m’he tornat a sentir una 
altra vegada malament con el Toro de Tordesillas, i perdó, molt malament. jo 
tinc angoixa vital, i totes aquestes coses m’afecten moltíssim. 
Gràcies.” 
 
La senyora alcaldessa: 
 
“Moltíssimes gràcies. La senyora Laura de Lucas. Ja sap que té un minut per a 
cada qüestió, si és que té una o té dues. Una. Molt bé, doncs un minut.” 
 
La senyora de Lucas: 
 
“Buenas noches, señora alcaldesa. Sí, a ver, un vecino nos comunica que en 
un local a la altura de Baronesa de Maldà, desde la realización de unas obras, 
el suelo hace pendiente hacia el sumidero del local, y cada vez que llueve no 
traga bien y entonces causa humedades y el agua se queda estancada. 
Entonces, en su día sí que lo pusieron en conocimiento aquí, en el 
ayuntamiento, y llevasteis una cuba para desatascar. Entonces, el tema es que 
no le ha dado resultado, que eso sigue igual. Por lo tanto, Ciutadans pide que 
revisen la obra realizada hace más de dos años, si es posible. 
Gracias.” 
 
La senyora alcaldessa: 
 
“Molt bé. Els demanarem també el número, per saber exactament on hem de... 
Molt bé. El senyor Julio Roldán.” 
 
El senyor Roldán. 
 
“Hola. Bueno, señoras y señores concejales, señora alcaldesa, resto de 
vecinos, buenas noches. Para quien no lo sepa soy Julio Roldán, y hablaré en 
representación de Ciutadans d’Esplugues, y mi pregunta es referida a los 
alcaldes imputados de la Federación Municipal de Cataluña, y dice así: «Como 
acusación particular, la Plataforma Sabadell Libre de Corrupción, pidió el 
pasado 16 de julio la imputación de cuarenta y cuatro alcaldes investigados por 
haber cobrado supuestos sobresueldos en la Federación de Municipios de 
Cataluña.» En el escrito de la denuncia se subraya que la federación pagó casi 



300.000 euros entre enero del 2011 y octubre de 2012, a cuarenta de los 
alcaldes que formaban parte del comité ejecutivo, aunque parece ser que se 
viene cobrando desde el año 2004. Por tanto, la cantidad sería muy superior. 
Los Mossos en su informe consideran que estos pagos podrían ser 
sobresueldos, ya que no se trataba de dietas variables en función de tareas 
desarrolladas, sino una cantidad mensual fija. Como todos saben, los alcaldes 
solo pueden percibir un sueldo. Entonces, si realmente estuviéramos hablando 
de un tema de dietas verdaderamente y desplazamientos, pues no se entiende 
cómo alcaldes de ciudades próximas a Barcelona cobraban más, por ejemplo, 
que el alcalde de Tremp.  
 
Por poner dos ejemplos significativos, Marín, por cercanía, la alcaldesa del 
PSC de l’Hospitalet, y Tejedor, de Izquierda Unida de El Prat, coinciden en 
destacar el nombre de los alcaldes afectados que se sienten engañados 
porque actuaron de buena fe, y confiando en las garantías técnicas y jurídicas 
de esta federación, cuando ambos sorprende que son vicepresidentes de la 
comisión ejecutiva.  
 
La pregunta es la siguiente, en definitiva, para el equipo de gobierno. Nos 
gustaría a Ciutadans, y por favor, en aras de la transparencia, digamos, y de 
una buena información, sin ánimo de insinuar nada, con cuánto dinero 
contribuye nuestro ayuntamiento a la Federación de Municipios de Cataluña, y 
si nuestra alcaldesa cobra o ha cobrado algún sobresueldo, dieta, o llámese…, 
de esta federación.  
 
Luego, para el resto de partidos políticos sería –portavoces o…, como están 
todos afectados, no es una cosa que afecte a uno, aunque unos sea en mayor 
medida u otros en menor medida– si creen que en el contexto actual la 
imputación de un alcalde por un juez no es suficiente motivo, o no es lo 
suficientemente relevante como para solicitar su dimisión o planteársela, si les 
parece correcto y suficiente poner el cargo a disposición de su partido. Ésa es 
la pregunta, y muchas gracias.” 
 
La senyora alcaldessa: 
 
“Molt bé. La senyora Laura Benito. Té un minut per a cada qüestió que vulgui 
plantejar, amb un màxim de dos.” 
 
La senyora Benito: 
 
“Sí, son dos. Buenas noches, señora alcaldesa. Es una pregunta para la 
señora Sara Forgas. Este mes de agosto el banco de alimentos ha estado 
cerrado, y tenemos 663 personas que acuden a bancos de alimentos. Nosotros 
quisiéramos saber cuántas de estas personas han sido atendidas o han 
acudido para ser atendidas a los comedores de alimentos, a los comedores 
sociales que tiene el ayuntamiento. También quisiéramos saber qué partida 
presupuestaria se dedicó en el año 2013 y 2014 a los comedores sociales, y en 
esos mismos años, cuántas personas fueron usuarias de esos comedores 
sociales. También quisiéramos saber dónde están. Y ya, si no es rizar el rizo, 



quisiéramos saber por cuánto sale un menú dedicado a una de esas personas 
que van a los servicios sociales.  
Nada más, gracias.” 
 
El senyor Martínez: 
 
“Hola, buenas noches. Yo tengo una pregunta que está relacionada con la 
instancia que Ciudadanos hizo a este municipio el pasado 17 de agosto. La 
instancia realmente era solicitando más seguridad en Esplugues durante el 
mes de agosto, porque suponíamos que en ese mes se iban a ocurrir algunos 
más incidentes # (inaudible.) Hemos constatado que durante el mes de agosto, 
ha habido constancia a través de varios vecinos, de varios robos, sobretodo en 
#(inaudible.) . Se han asaltado negocios y tiendas privadas. Igualmente se han 
producido tres robos #(inaudible.), también se ha asaltado una panadería y un 
local de ocio #(inaudible.). 
 
Queríamos preguntarles cuál fue la dotación de policía municipal durante el 
mes de agosto, y si piensan incrementarla para hacer frente a esta 
delincuencia y aumentar la seguridad en la ciudad en estos meses más 
conflictivos. 
Gracias.” 
 
La senyora alcaldessa: 
 
“La señora María Cejas, por último.” 
 
La senyora Cejas: 
 
“Buenas noches, señora alcaldesa. Mire, Ciudadanos de Esplugues queremos 
solicitar que en la fiesta mayor de nuestra ciudad, el autobús interurbano F1 Y 
F2 fuera gratuito en esos días de fiesta. #(inaudible.).” 
 
La senyora alcaldessa:  
 
“Molt bé. Doncs ara... No sé si hi ha alguna qüestió... he entès que totes són 
per a l’equip de govern. Hi ha alguna que...? M’he despitat. Si hi ha alguna per 
a tothom, comencem pel regidor no adscrit, pel regidor Pons.” 
 
El senyor Giner: 
 
“Sobre les intervencions que hi ha hagut, la de la senyora Neus Oró, que 
parlava del tema de Vila Pepita, del tema dels llums, en prenem nota d’aquesta 
situació per corregir-la. I sobre les seves reflexions del ple dels taxistes, doncs, 
també, en el sentit que va ser un ple, evidentment, on hi havia un contingut 
prou desagradable.  
 
Pel que fa a la intervenció de la senyora Laura de Lucas, bé, nosaltres 
recuperarem, doncs, aquesta intervenció de Baronesa de Maldà, i veurem què 
és el que ha passat realment. No tenim el número, és igual, però hi ha d’haver 



un registre... Perdó? Veinte, perfecte, així no haurem de buscar-ho. Mirarem 
d’intervenir i veurem a veure com podem resoldre això.  
 
Pel que fa a la intervenció de María Cejas, que parlava dels autobusos urbans, 
doncs aquests autobusos urbans funcionaran en festiu, no ho fan habitualment, 
però es pagarà el bitllet corresponent, perquè estaria bé, ja ens agradaria, tant 
de bo que fossin gratuïts, però vull dir, l’ajustament pressupostari de la partida 
està sempre en aquest cas al límit, i moltes vegades s’ha de suplementar per 
acabar de pagar el servei. Per tant, es prestarà el servei, entenem, perquè hi 
hagi aquesta accessibilitat als diferents llocs on hi hagi actes, però no podem, 
doncs, fer que funcionin de manera gratuïta, sinó que funcionaran amb el règim 
tarifari normal, eh? 
 
Pel que fa a la pregunta de la senyora Laura Benito, era adreçada directament 
a la senyora Forgas, i a les del senyor Julio Roldán i Diego Martínez contestaria 
directament l’alcaldessa.” 
 
La senyora Forgas: 
 
“Sí, ¿Laura? De las 663 personas atendidas en el banco de alimentos, al ser 
cerrado en el mes de agosto, como ya me parece que lo comentamos, se 
ofreció un lote doble en el mes de julio. La partida exacta que dedicamos a 
comedores sociales en el 2013 fue de 6.000 euros, que sirve para sufragar el 
gasto del precio del menú, y también para el pago de parte de la estructura. Y 
lo pagamos como subvención a una entidad que es la que presta el servicio. El 
precio del menú te lo pasaré exactamente, pero aproximadamente es de unos 
seis euros. Y el lugar donde está ubicado el comedor social, si no os sabe mal, 
nosotros preferimos decíroslo en privado, los regidores conocen perfectamente 
cuál es el sitio, pero consideramos importante seguir manteniendo la privacidad 
de las personas que asisten al comedor social. Si quieres ahora, cuando acabe 
el pleno, nos quedamos un momentito y os lo explico.” 
 
La senyora alcaldessa: 
 
“Molt bé. I queda pendent un tema de seguretat, que a nosaltres sempre ens 
preocupa, però primer, faré... Sí? Ens queda alguna cosa més? (Veu de fons.)” 
 
La senyora Forgas: 
 
“De la primera pregunta, te lo haré llegar, exactamente la verdad es que no lo 
recuerdo. La subvención para el 2014, si no recuerdo mal, me parece que 
también es de 6.000 euros.”  
 
La senyora alcaldessa: 
 
“Bé, explicàvem que del tema de la seguretat faré primer una consideració, i és 
que tot i que tenim una taxa de delinqüència per sota i més baixa que la que té 
l’entorn, la regió metropolitana sud, és veritat que tot i així no és zero, que és el 
que ens agradaria, i, per tant, ja sigui a l’agost o ja sigui en altres moments, 
efectivament, tenim fets il·lícits, i aquests es donen, i de vegades es donen en 



persones, en llars o en comerços que coneixem, malauradament. Però tot i així, 
és important recordar això, no? El treball de policia local i del Cos de Mossos 
d’Esquadra és una feina col·laborativa, i que incideix en aquesta bona taxa, 
torno a dir, per sota dels municipis de l’entorn, i en qualsevol cas molt per sota 
de la regió metropolitana sud, que és a la qual pertanyem.  
 
Ara, dit això, és cert que durant aquest mes d’agost hem tingut malauradament 
una banda que ha actuat parcialment en el nostre territori, especialment al 
municipi de l’Hospitalet i al municipi de Cornellà també. Això són dades d’un 
informe de Mossos d’Esquadra, i, per tant, sobretot aquest il·lícit penal, 
l’entrada i robatori a domicilis, s’ha produït a la zona de Montesa.  
 
La bona noticia és que aquesta banda de persones, procedents de Geòrgia, ha 
estat detinguda, i, per tant, entenem que a partir d’aquestes detencions que 
s’han produït, ara aquest és un il·lícit que s’hauria de reconduir en el futur, però 
malauradament s’ha produït en aquest estiu (agost). D’una altra banda, també 
hi havia una banda que es dedicava a robatoris a les llars, i també s’han produït 
detencions. En aquest cas per part del Cos Nacional de Policia, que estaven 
investigant una altra trama, però que curiosament aquestes detencions també 
limitaran en el futur sortosament aquest tipus de fet delictiu. 
Dit això, nosaltres estudiarem a la propera junta local de seguretat ja les dades, 
una vegada recollides, analitzades per part dels cossos de seguretat, i això ho 
farem segurament properament al mes d’octubre. I el que fem sempre quan es 
produeixi, ja sigui al desembre –jo crec que al gener, últimament les fem al 
gener, per poder tancar l’any– el consell municipal de seguretat, podrem 
presentar aquestes dades també a les persones que en formen part. 
 
De cara al futur? Doncs, haurem d’esperar. De cara al futur, de cara a l’agost 
de l’any que ve, jo crec que l’important sobretot és esperar i veure què és el 
que ha passat ara, si, efectivament, hem tingut unes bandes que han actuat a 
nivell metropolità, i que malauradament parcialment ens han afectat, 
especialment la segona i la tercera setmana d’agost, que són les dades que 
ara, sense una anàlisi profunda tenim, i poder determinar el què. Ara, torno a 
dir, tot i que produeixen il·lícits, i malauradament quan agafem especialment els 
regidors i regidores el comunicat d’incidències que ens arriba de policia local 
podem veure que s’ha produït una estrebada, una entrada en un comerç, un 
robatori en una llar, i això passa. I a més, animem els veïns i veïnes i els 
comerciants a denunciar, perquè la denúncia fa aflorar en un moment donat si 
en un determinat barri, en una zona del municipi està passant alguna cosa que 
no toca, o per sobre del que habitualment passa. Tot i així, la taxa que tenim és 
una taxa sortosament per sota. Ens agradaria que encara fos més baixa, ens 
encantaria que fos zero, però en un entorn metropolità és altament difícil. Bé, 
espero haver donat resposta.  
 
I l’altre és el tema de la Federació de Municipis. Certament no és un tema 
d’Esplugues. Jo el que sí que puc afirmar és que en el meu cas particular no he 
cobrat cap dieta de la Federació de Municipis de Catalunya. Jo crec que no 
calia fer aquesta afirmació, perquè si no hagués sortit a la llista dels quaranta-
quatre alcaldes i alcaldesses, i han pogut comprovar perfectament que no hi 



sóc. (Veu de fons.) No, no, ni abans ni després, mai, mai de la vida, estigui 
tranquil que no.  
 
Ara, dit això, jo crec que de vegades hem d’aplicar el sentit comú, i s’han pogut 
produir –i això és un tema que està ara mateix als tribunals i, per tant, hem de 
deixar que es faci el treball, la investigació i les conclusions– però jo crec que 
de vegades el sentit comú ens fa veure que, efectivament, aquí no hi ha una 
trama per un enriquiment il·lícit, sobretot per això, perquè parlem de quaranta-
quatre alcaldes i alcaldesses de diferents colors, i, per tant aquí, torno a dir, a 
ningú no se li escapa que trama, trama, no n’hi ha. El que segurament s’ha 
produït és ignorància.  
 
Jo crec que ho explicava algú molt bé, segurament per part del secretari 
d’aquesta federació no s’ha trobat la fórmula adequada. Ara, per part de les 
persones, d’aquests alcaldes i alcaldesses, que han fet aquest cobrament amb 
un concepte equivocat, però que a més ho han declarat a Hisenda, jo diria amb 
tota la innocència del que pensa que està cobrant una cosa molt correctament, 
si no, no fas una declaració a Hisenda, normalment aquestes trames 
d’enriquiment il·lícit no acostumen a declarar els ingressos en «b» a l’IRPF. Per 
tant, això ens fa veure que, efectivament, hi ha hagut un desconeixement, hi ha 
hagut una confiança excessiva, segurament, en els serveis jurídics de la 
federació, i això ha portat a, no diré tots però la majoria d’alcaldes i 
alcaldesses, pensar que cobraven correctament aquest concepte, i declarant-
ho, però malauradament, no ho estaven fent correctament. Vull creure que és 
això, però jo crec que no ens hem d’avançar, que el millor és que això ara està 
als tribunals, i està molt bé que estigui als tribunals, que ho puguin investigar, i 
que llavors puguin decidir, efectivament, què és el que ha passat.  
 
Desconec per què l’alcalde del PP que surt a les llistes no està imputat i la 
resta sí, però bé, són aquelles coses a vegades de la justícia que no les 
entens, i bé, jo crec que simplement el que hem de fer és, quan està als 
tribunals o està sub iudice, no entrar i, si em permet, crec que no he de 
pronunciar-me en un sentit més ampli del que fins ara he fet. Jo crec que he 
donat resposta al que, si més no, vostè pretenia. 
 
Em queda respondre una petita cosa, que és l’aportació que fa l’Ajuntament 
d’Esplugues a la Federació de Municipis. Jo de memòria, com pot entendre, ara 
mateix no me’n recordo, segurament si tinguéssim aquí l’interventor això..., té la 
memòria més fina. Podem estar parlant de 2.000-3.000 euros, però permeti’m 
que no li digui exactament la xifra, perquè jo la xifra exacta no la conec, i per 
tant, tan aviat la tingui, que podria ser demà a primeríssima hora, li farem 
arribar.  
 
Ens hem deixat alguna pregunta? (Veu de fons.) La dotació ara tampoc li puc 
dir de memòria, és l’habitual, i pensi que nosaltres el que fem, com que també 
tenen dret al seu torn de vacances, però també és veritat que a la ciutat no 
tenim tants habitants, tants veïns i veïnes com acostumem a tenir, el que fem 
és un torn al juliol i un torn a l’agost que queda completament compensat, i, per 
tant... I fem reforços. Jo ara de memòria, com pot entendre, aquests reforços 
no els recordo, perquè l’important sempre és poder tenir les patrulles mínimes 



necessàries. Hi ha serveis que són extraordinaris, i que aquests no es 
prodiguen durant el mes d’agost, però les necessitats bàsiques jo sí que li puc 
afirmar que estan cobertes, i que tenim un quadrant de policia repartint 
aquestes vacances i fent els reforços amb serveis extraordinaris.  
 
A més a més, jo personalment he rebut cada dia de l’agost els controls 
extraordinaris que s’han fet, perquè s’han fet. Sí, em recordava –és veritat, 
perquè estàvem mirant aquestes dades la setmana passada– que hem fet més 
controls que mai. Per què? Perquè en el moment en què s’han fet aquestes... 
Per això s’han produït les detencions a l’agost, perquè s’han fet aquests 
controls, que alguns d’ells ens han portat, o ha portat als cossos de seguretat, a 
poder fer aquestes detencions. Per tant, pensem que hem cobert com tocava, 
que hem tingut aquesta contingència, i esperem que les dades, una vegada 
analitzades al mes d’octubre amb la junta local de seguretat, ens diguin com 
hem de procedir de cara a l’any que ve.  
 
Molt bé, doncs si amb això hem donat resposta a tot... Molt bé, amb això 
podem aixecar la sessió, i sobretot desitjar a tothom molt bona festa major.” 


